
 

 

 
HMS komiteen 
Møte 1/2022, 25. januar 2022 12.00-14.00 
Norsk Bergindustri, teams

Komitéen:   
Til stede: 
Evy Regine Thorsen   Norsk Stein AS  
Christoffer Jansson   NCC Industry  
Ole Kristian Skauan  Nasta AS  
Raymond Halvorsen  Norgem A/S  
Frank Toks   Norsk Arbeidsmandsforbund  
Fra Norsk Bergindustri: Anita Helene Hall, Lars-Erik Sletner, Jakob Eckert og Eli Tho Holen  
 
Frafall:  
Anette Brattaker  Frøseth AS (Komitèleder)  
 

 

Referat 

Sak   Tema  Ansvarlig  

2022/1/1  
  

Referat   
Referat fra forrige møte 13. september 2021   
Ingen kommentarer.  

Jakob 

2022/1/2  
  

Smitteveileder  
Smitteveileder – koronasituasjonen. Behov for endringer?  
Ingen behov for endringer, krav endrer seg raskt nå.  

Jakob 

2022/1/3  Sikkerhetskurs  
Sikkerhetskurs - rens av pallkanter  
Ikke noe nytt her fra SFS (Samarbeid for sikkerhet). Arbeid i høyden er med i 
UEPGs HMS-verktøykasse, enighet om vi starter med å oversette den. 

Evy/Anita  
  

2022/1/4 Bergindustridagene 
Jakob gikk gjennom programmet for dagene. Du finner program og 
påmeldingsskjema her: 
https://www.norskbergindustri.no/arrangementer/2022/bergindustridagene/ 
 

Jakob 

2022/1/5 HMS-verktøy  
UEPGs (den europeiske pukk og grus foreningen) HMS-verktøykasser.  Jakob 
har sendt ut mail 17. januar, hvor alle er velkomne til å komme med innspill 
til arbeid i høyden.  
UEPG har allerede seks ferdige moduler i verktøykassen som vi ønsker å 
oversette til norsk. Komiteen bidrar i dette arbeidet og ansvaret for 
modulene ble fordelt slik: 

• Ole Kristian: nr 2 Støy 

• Raymond nr 3 Kjøring på arbeidsplassen 

• Evy:  nr 4 LOTOTO 
• Frank nr 5 MSD Muskel- og skjelettlidelser 

Målet er å ha alle disse ferdig, og publisert på hjemmesiden til Norsk 
Bergindustri før Bergindustridagene 28. mars hvor HMS-verktøykassene fra 
UEPG, blir presentert av Dirk Fincke, Secretary General, UEPG.  

Anita /Jakob  

2022/1/6  GRAMKOs krav til maskiner som skal benytte i bergindustrien 
Svemins HMS-komitee (GRAMKO) har utarbeidet «Regler för brandskydd och 
säkerhetstekniska anordningar på arbetsmaskiner/fordon inom 

Anita  

https://www.norskbergindustri.no/arrangementer/2022/bergindustridagene/


 

 

gruvindustrin». Norge har ingen tilsvarende veileder. Vurdere om dette er 
noe Norsk Bergindustri skal fronte, fortsetter diskusjonen fra forrige møte.   
Enighet om at anleggsbransjen og maskinleverandørene selv har gått ut over 
lovverket for å ivareta sikkerheten også i Norge. Vi inviterer representant fra 
Svemin for å snakke om Gramkos veileder på neste komitemøte.  

2022/1/7 Respirabelt krystallinsk silika  
Skaper den nedsatte grenseverdien for α-kvarts utfordringer?  
Ble en god diskusjon om hvorvidt mye støv inne i anleggsmaskinene påvirker 
sjåfør. Vi følger konsekvensene av ny grenseverdi videre. Helt klart positivt 
for ansatte som er eksponert at bedriftene jobber hardt for å få ned 
verdiene.    

Jakob  

2022/1/8 Setning til egenerklæring søknad om medlemskap  
Anita informert om bakgrunnen for at vi ønsker å en slik egenerklæring.  
«Vi jobber aktivt for å ha best mulig HMS-rutiner i vår bedrift» er et godt 
forslag det kan jobbes videre med.  
Forslag om at vi kan profilere HMS-verktøykasser og annet HMS arbeid under 
slagordet «HMS rett og slett» 

Anita  

2022/1/9 Europeiske foreninger – UEPG og Euromines  
Komiteer og arbeidsgrupper, se mail fra Jakob og kontakt han om du ønsker å 
delta. Det viktigste som mottaker av mailene fra disse organisasjonene er at 
dere varsler om dere ser temaer som kan være relevant at dere gir beskjed. 
Jakob informerte om UEPGs Sustainable Development Awards.  

Jakob  

2022/1/10 
  

TSM arbeidet  
Jakob informert om status, du finner alt her: 
https://www.norskbergindustri.no/artikkelarkiv2/tsm2/  

Jakob  

2022/1/11 Rundt bordet  
Referatføres ikke.  

Alle  

2022/1/12 Møtedato kommende møter:  
Kommende arrangementer 2022:   

• 7. – 9. februar: Stein i vei, Lillehammer  
• 28. – 30. mars: Bergindustridagene, Gardermoen 
• 31. mai kl 9-11: Komitemøte 
• 20. september kl 9-11: Komitemøte 
• 12. – 14. oktober: Høstmøte, Bergen 
• 22. november: Innspillmøte, Lillestrøm 

  

Alle  

2022/1/13 
  

Eventuelt  
Ny komiteleder til HMS-komiteen ønskes. Anette fortsetter som medlem i 
komiteen, men ønsker å gi stafettpinnen som leder videre til nestemann.  
Lars-Erik informert om det samfunn- og politiske arbeidet i Norsk 
Bergindustri. Pressemelding har gått ut i dag: 
https://www.norskbergindustri.no/nyheter2/2021/hoye-energikostnader-
truer-overgang-til-nullutslipp/  

 

  
  

https://www.norskbergindustri.no/artikkelarkiv2/tsm2/
https://www.norskbergindustri.no/nyheter2/2021/hoye-energikostnader-truer-overgang-til-nullutslipp/
https://www.norskbergindustri.no/nyheter2/2021/hoye-energikostnader-truer-overgang-til-nullutslipp/

